
 

 

Schriftelijke vragen ex Art 38 RvO 
 
Datum: 15 juni 2022 
 
Aan het college van B&W van Groningen 
 
Schriftelijke vragen SP, PvdA en GroenLinks over uitspraak Centrale Raad van Beroep over 
bewindvoering en de gevolgen voor mensen 
 
In 2018 besloot de gemeente Groningen om de bewindvoering in eigen hand te nemen en dit niet 
meer (of zo min mogelijk) onder te brengen bij particuliere bewindvoerders. Uit de evaluatie van de 
gemeente begin 2022 bleek dat zowel de kosten voor bewindvoering als het aantal mensen dat 
deze vorm van hulpverlening nodig heeft aanzienlijk was afgenomen (door andere, preventievere 
en minder zware vormen aan te bieden).  
 
De Centrale Raad van Beroep oordeelde in april dit jaar dat de gemeente de kosten wel moet 
vergoeden van mensen die al een (particuliere) bewindvoerder hadden voordat het nieuwe beleid 
ingevoerd werd. De gemeente besloot zich te beraden op vervolgstappen. De indienden fracties 
zijn benieuwd naar deze vervolgstappen, maar willen niet dat mensen in de tussentijd in 
(financiële) problemen komen.   
 
Afgelopen dinsdag 14 juni berichtte OOGtv dat er een aantal Groningers aangeven door de 
gevolgen van de uitspraak van de Centrale Raad van Beroep in de financiële problemen zijn 
komen. Daarom hebben de fracties van de SP, PvdA en GroenLinks de volgende vragen aan het 
college van B&W: 
 
1. Kunt u aangeven welke vervolgstappen het college heeft gezet naar aanleiding van de 

uitspraak van de Centrale Raad van Beroep, wanneer neemt u een beslissing hierover en 
wanneer informeert u de raad hier verder over?  

2. Kunt u delen welke vervolgstappen en scenario’s u aan het uitwerken bent? Zo ja, hoe kunt u 
ons hierover informeren? Zo niet, waarom niet? 

3. Kunt u aangeven wat de oorzaak is van de mensen die aangeven dat zij in financiële 
problemen terecht zijn gekomen door de uitspraak van de Centrale Raad van Beroep? Zo niet, 
waarom niet? 

4. Bent u met de indienden fracties van mening dat mensen niet (verder) in de financiële 
problemen terecht mogen komen door de uitspraak van de Centrale Raad van Beroep en de 
vervolgstappen die het college aan het uitwerken is? Zo ja, hoe voorkomt u deze problemen en 
hoe werkt u aan een oplossing? Zo niet, waarom niet? 

5. Bent u nog steeds met de indienden fracties van mening dat de gemeente Groningen de 
bewindvoering het beste in eigen hand kan nemen en houden en het niet over te laten aan 
particuliere bewindvoerders? Zo ja, waarom? Zo niet, waarom niet? 
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